
 

 

Elverumskolen - en skole for alle, med blikk for den enkelte! 

REFERAT DRIFTSSTYREMØTE OG MØTE I SKOLEMILJØUTVALGET VED 

SØBAKKEN SKOLE 

Tirsdag 06.06.2022 kl. 08.30 – 10.00.   

 

• Kjersti Stenbæk fra FAU 

• Inger-Lise Rasch, andre ansatte 

• Frode Skrutvold, sekretær 

• Henrik FH og Aksel H-F, elevrådet 

• Kine Evensen 

• Bodil Nordhagen 

Forfall: Marthe Lindmo og Ellen Lerbak fra FAU  

 

Saker: 

1. Velkommen  

2. Referat fra forrige møte 

- Ingen innspill. 

 

3. Neste år 

- Lærerkabalen er klar. Alle detaljer rundt barneveilederne er ikke klare ennå. 

- Det er bemanning etter lærenormen. 

- I SFO er det ingen nasjonal, eller kommunal føring på hvor mange ansatte det skal 

være. På Søbakken er det bemanning på SFO etter samme standard som i tidligere.  

- Vi blir 301 elever neste år. 

 

4. Saker fra FAU 

- Skal ha årsmøte 8/6. Det har kommet inn en sak om lekser. FAU og foresatte 

ønsker å vite hvorfor Søbakken skole har lekser. Hvor mye lekser og hvilken type 

lekser. Ledelsen informerer om dette temaet på foreldremøter.  

- 17.mai feiringen gikk bra. FAU har lave priser på dette arrangementet. Går i null, 

eller et svært lite overskudd.  

- FAU har god økonomi, det er muligheter for skolen å få støtte til for eksempel 

utstyr.   



 

 

Elverumskolen - en skole for alle, med blikk for den enkelte! 

 

 

5. Saker fra elevrådet 

- Skal forsøke å ha flere felles arrangementer neste år. Vi har vinterfest. Før Covid 

hadde vi oppfinnermesse for 5-7.trinn, det skal vi forsøke å ha neste år. Kanskje 

finne på noe for 1.-4.trinn, eller hele skolen. Å ha noe felles etter Tine-stafetten er 

også en mulighet. 

 

6. Eventuelt 

- Ingen saker 

 

7. Skolemiljøutvalg 

- Elevene trives, og skolen jobber hele tiden for at elevene skal ha det trygt og godt 

på skolen. 

- Lære elevene å mestre egne følelser og håndtere vanskelige situasjoner, er en 

viktig del av å skape et trygt og godt skolemiljø. 

 

 

 

 

Frode Skrutvold, rektor 


